
Protokół Nr 37/10
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porz ądkowej i O światy

z dnia 23 marca  2010 roku

                                                               Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000

                                                                                                  Posiedzenie zakończyło się o godz. 1225

Posiedzenie  Komisji  o  godz.  1000 otworzyła  Przewodnicz ąca  Komisji  El Ŝbieta  Kucaj ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu  oraz  Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz,  Zastępca  Wójta  Jerzy  Makowski.  W
posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks oraz Pani Patrycja Gross –
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim.
Na podstawie  listy  obecności   Przewodnicząca  Komisji  stwierdził  quorum oświadczając,  Ŝe  w
posiedzeniu  Komisji  uczestniczy  pełny  jej  skład,  przy  którym  Komisja  moŜe  obradować  i
podejmować prawomocne stanowiska i opinie.
O  terminie  posiedzenia  Komisji  członkowie  Komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  otrzymując
materiały.

Przewodnicząca Komisji odczytała porządek posiedzenia , w brzmieniu jak niŜej:
1.  Zatwierdzenie porządku obrad,
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
3. Stan bezrobocia na terenie gminy. Opinia Komisji na Sesję.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 26.03.2010 roku
5. Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców. Opinia komisji na sesję.
6. Sprawy róŜne
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
Ad. 2 
Protokół Nr 36/10 z dnia 23.02.2010 roku Komisja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania.
Ad. 3
Informację o stanie bezrobocia na terenie Gminy Stargard Szczeciński w okresie od stycznia do
grudnia 2009 roku przedstawiła Pani Patrycja Gross – Dyrektor  Powiatowego Urzędu Pracy w
Stargardzie Szczecińskim, informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Członkowie  Komisji  zainteresowani  byli  czy nowo powstałe Firmy działający w Stargardzie  jak
równieŜ  w  okolicach  Miasta  Stargard  Szczeciński,  zatrudniają  ludzi  do  pracy  poprzez  PUP
Stargard Szczec., czy korzystały z jakichkolwiek ulg z Powiatowego Urzędu Pracy na stworzenie
nowych miejsc pracy.
Odpowiedzi udzieliła Pani Dyrektor, informując zebranych Ŝe nowo powstałe Firmy nie korzystały z
Ŝadnych dotacji z PUP Stargard Szczeciński, i nie prowadzą zatrudnienia poprzez Urząd Pracy. 
Informacja została przyjęta jednogłośnie.
Ad. 4
Przewodnicząca Komisji Pani ElŜbieta Kucaj odczytała następujące projekty uchwał przygotowane
pod  obrady  sesji  Rady  Gminy,  która  odbędzie  się  w  dniu  26.03.2010  roku,  w  następującym
porządku:
                                                           
- projekt uchwały Nr XXXVI/289/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy
oraz sposobu jej poboru.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały Nr XXXVI/290/10 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie
gminy środków stanowiących fundusz sołecki.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-projekt  uchwały  Nr  XXXVI/291/10 w  sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  poboru  podatków w
drodze inkasa.
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Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXXVI/292/10  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego w obrębie Sowno, działki  nr  89/3,  89/4,  90,  91,  92,  93 i  części  działek 131/1,
131/2, i 525.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXXVI/293/10  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  planu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Grabowo.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXXVI/294/10 w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  podziału  gminy  na
obwody głosowania.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXXVI/295/10  w  sprawie  zaopiniowania  Regulaminu  Organizacyjnego
Biblioteki Publicznej Gminy Stargard Szczeciński.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXXVI/296/10 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
- projekt uchwały Nr XXXVI/297/10 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały Nr XXXVI/298/10 w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji
przedsięwzięcia – budowy Zachodniopomorskiej Sieci teleinformatycznej dostępu do aplikacji i e-
usług.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
-  projekt  uchwały  Nr  XXXVI/299/10  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  Odnowy  Miejscowości
Grabowo” gmina Stargard Szczeciński.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad. 5
Przewodnicząca  Komisji  przedstawiła  Ocenę  działalności  gminy  na  rzecz  ochrony  zdrowia
mieszkańców.
Przewodnicząca  Komisji  stwierdziła,  Ŝe  bardzo  mało  kobiet  korzysta  z  bezpłatnych  badań
mammograficznych. 
Pan Wójt Jerzy Makowski poinformował, iŜ nastąpi zmiana lekarza w Ośrodku zdrowia w Pęzinie.
Przychodnia ta, będzie jednak nadał działała.
Komisja nie wnosząc uwag przyjęła sprawozdanie jednogłośnie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
Ad. 6
ElŜbieta Kucaj odniosła się  do oceny wywozu nieczystości komunalnych oraz przeprowadzenia
kontroli  w  miejscowości  StrzyŜno.  Zapytała,   dlaczego  sołtys  sołectwa  StrzyŜno  odmówiła
uczestniczenia w kontroli posiadania pojemników na śmieci przez mieszkańców. Przestrzeganie
porządku w miejscowości naleŜy równieŜ do zadań sołtysa stwierdziła Radna Kucaj.
Odpowiedzi udzielił J. Makowski Zastępca Wójta, informując Ŝe Gmina nie moŜe nikogo zmusić, a
zwłaszcza sołtysa do przeprowadzenia kontroli o których mowa powyŜej. 
Radny Roman Klim – powinno się bezwzględnie egzekwować posiadanie i terminowe opróŜnianie
pojemników.
Radna ElŜbieta Kucaj poinformowała, Ŝe w parku w Wierzchlądzie znajduje się duŜa ilość worków
z odpadami.
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, informując Ŝe od dnia 1.04.2010 rozpoczną się prace społecznie
uŜyteczne polegające na sprzątaniu poszczególnych miejscowości.
Radny Adam Kochaniec – naleŜałoby raz jeszcze rozwaŜyć zorganizowanie straŜy gminnej, która
by pilnowała przestrzegania porządku w Gminie.
Odpowiedzi  udzielił  Wójt  Gminy,  informując  Ŝe  trudno  byłoby  powołać  straŜ  gminna  przy  tak
rozległej gminie, natomiast sami mieszkańcy, radni i sołtysi mogliby anonimowo zgłaszać do gminy
informacje , np. o numerach rejestracyjnych samochodów lub dane osób które wyrzucają śmieci.
Informacja  taka  przekazywana  byłaby  przekazywana  dla  policji  i  wówczas  moŜna  by  ukarać
odpowiednie osoby.
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Radny Adam Kochaniec i  Radna ElŜbieta Kucaj  zgłosili,  iŜ  po zimie jest  bardzo duŜo dziur  w
drogach, a zwłaszcza na drodze Kunowo-Koszewo. Są to drogi powiatowe i nikt do tej pory nie
podjął się ich naprawy.
Radna  Renata  Kornet  zgłosiła,  Ŝe  przy  domu  Samotnej  Matki  w  Poczerninie  je  przepełnione
szambo, które wycieka wzdłuŜ drogi, zrobiło się ciepło i panuje niesamowity smród.
Radny Roman Klim zapytał kiedy zostanie postawiona wiata przystankowa dla dzieci jadących do
szkoły oraz co Gmina planuje zrobić z budynkiem po byłej bibliotece w Klępinie.
Odpowiedzi  udzieli  Zastępca  Wójta,  informując  Radnego  Ŝe  lokal  po  bibliotece  jest
przygotowywane do sprzedaŜy w drodze przetargowej, ale jeszcze nie ma określonego terminu
przetargu, który zostanie podany do publicznej wiadomości.
Radny Roman Klim zapytał kiedy ruszy budowa chodnika, który ma stanowić bezpieczne dojście
do świetlicy w Klępinie, budowa ma być finansowana ze środków funduszu sołeckiego.
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, informując Ŝe z pewnością chodnik będzie wybudowany, jednak w
porozumieniu w powiatem.
Radny Roman Klim zapytał czy są  przepisy regulujące budowę  przydomowych oczyszczalni  w
miejscowościach w których jest kanalizacja, i czy mieszkańcy budujący nowe domy będą zmuszeni
do jej przyłączenia się.
Odpowiedzi  udzielił  Wójt  Gminy  informując,  iŜ  są  odnośnie  przepisy  oraz  Ŝe  obowiązuje  nas
uchwała o utrzymaniu czystości w gminie. 
Radna ElŜbieta Kucaj zapytała kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji w Skalinie.
Wójt Gminy poinformował, Ŝe przygotowywany jest przetarg na inŜyniera kontraktu przy budowie,
która najprawdopodobniej ruszy jeszcze w tym roku.
Radny Roman Klim zapytał  o wspólny wniosek MPGK Stargard Szczeciński,   Gminy Stargard
Szczeciński oraz Gminy Kobylanka, czy suma pieniędzy z tego projektu jest nieograniczona oraz
czy Gminy dają zabezpieczenie finansowe.
Odpowiadając  Wójt  poinformował,  Ŝe  zabezpieczenie  kaŜdej  z  Gmin  dotyczy  części
wykonywanego dla konkretnej gminy projektu oraz Ŝe jest zobowiązanie, Ŝe prze okres 5 lat po
zrealizowaniu  projektu  obsługiwać  te  miejscowości  będzie  MPGK Stargard  szczeciński.  Prace
ruszą w roku bieŜącym, natomiast wszystkie koszty poniesione od stycznia 2007 roku są  to koszty
kwalifikowane i będą podlegały rozliczeniu.
Radny Roman Klim poinformował, iŜ przychodzą do niego mieszkańcy Klępina od których ma być
wykupiony grunt przez Gminę na polepszenie dróg, mieszkańcy Ci martwią się Ŝe nie maja wiedzy
za jakie pieniądze grunty te Gminy od nich wykupi.
Odpowiadając  Jerzy  Makowski  poinformował,  Ŝe  mieszkańcy  Kępina  zostaną  zaproszeni  na
negocjacje cenowe,  lecz  rozmowy te zostaną  przeprowadzone w późniejszym okresie.  Z  całą
pewnością osoby te zostaną skutecznie zawiadomieni o miejscu i terminie negocjacji.
Radny Bogdan Grabski zgłosił konieczność podcięcia gałęzi drzew od nr 27 do Almazówki oraz
czy Gmina z ANR w sprawie spływania wody z pól.
Odpowiadając Zastępca Wójta zobowiązał się zająć tą sprawą.
Ad. 7
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  podziękowała
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie Komisji.

Protokołowała                                                                             Przewodnicząca Komisji
Jadwiga Michalska                                                                      ElŜbieta Kucaj
Data sporządzeni; 23.03.10                                                        Data podpisania;
                                                                                                    2010 …………..


